

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. L.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

exercitu Rubiconem transiit. Cn. Pompeius
consulesque & maior pars senatus, relicta vrbe,
ac deinde Italia, transmisere Dyrrhachium.

CAP. LI. At Caesar Domitio legionibus I
que Cossinii, quæ vna cum eo fuerant, po-
situs, duce aliisque, qui voluerant abire ad
Pompeium, sine dilatione dimissis, persecutus
Brundisium, ita vt appareret, malle, integris
rebus & conditionibus, finire bellum, quam
opprimere fugientes, cum transgressos reperis-
set consules, in urbem reuertit: redditaque 2
ratione consiliorum in senatu & in concione,
ac miserrimæ necessitudinis, cum alienis armis
ad arma compulsus esset, Hispanias petere de-
creuit. Festinationem itineris eius aliquam- 3
diu morata Massilia est, fide melior, quam con-
silio prudentior: intempestive principalium
armorum arbitria captans, quibus hi se debent
interponere, qui non parentem coercere pos-
sunt. Exercitus deinde, qui sub Afranio con- 4
sulari ac Petreio pratorio fuerat, ipsius aduen-
tus vigore ac fulgore occupatus, se Casari tra-
didit. vterque legatorum, & quisquis cuius-
que ordinis sequi eos voluerat, remissi ad
Pompeium.

CAP. LII. Proximo anno, cum Dyrrha- I
chium ac vicina ei vrbi regio castris Pompeii
teneretur, (qui accitis ex omnibus transmari-
nis prouinciis legionibus, equitum ac peditum
auxiliis, regumque & tetrarcharum simulque
C. Vell. Patere. D dy-